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                                              PROTOKÓŁ  Nr XXXIV/2017                   

 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 5 grudnia  2017 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy Wodzisław 

  

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 1000  do godziny 1200. Obrady 

prowadziła pani Stanisława Nowak Przewodnicząca Rady Gminy Wodzisław.  Na stan                   

15 radnych   w sesji  uczestniczyło 14 radnych- nieobecny radny Sławomir Gala (lista 

obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy 

Wodzisław, pani Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy, pani Renata Koziara Sekretarz 

Gminy, radni powiatu jędrzejowskiego pan Zygmunt Ozga, Andrzej Baran i Mariusz Zieliński, 

kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, oraz inni zainteresowani obradami ( listy 

obecności – załączniki Nr 2,3,4, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7.   Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2017-2023, 

b) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2017r., 

c) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego, 

d) zmiany wzoru formularzy o zwolnieniach i ulgach, 

e) przyjęcia aktualizacji „Lokalnego Programu rewitalizacji dla Gminy Wodzisław na 

lata 2016-2025”, 

f) przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Wodzisław z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia                    

24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018 rok, 

g) wyboru podmiotu uprawnionego do badania sprawozdania finansowego Gminnego 

Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu za 2017 rok, 

h) zmian w budżecie Gminy Wodzisław na 2017 rok.   

   8.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
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   9.   Sprawy różne. 

  10.   Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Trzydziestą czwartą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła 

przewodnicząca  rady gminy pani Stanisława Nowak wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram trzydziestą czwartą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radną Małgorzatę Hola,  jednogłośnie – 14 za,                 

w głosowaniu jawnym. 

Pkt.3.Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca rady gminy odczytała pismo wójta gminy w sprawie uzupełnienia porządku 

obrad o dodatkowy projekt uchwały  w sprawie zmian w budżecie Gminy Wodzisław na 2017 

rok ( pismo stanowi załącznik nr 5 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie uzupełnienia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za uzupełnieniem porządku obrad radni opowiedzieli się większością głosów – 11 za,                          

3 przeciw, wstrzymujących się brak, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła, że zmiana została przyjęta.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianach. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się , większością głosów – 11 za,                         

3 przeciw, wstrzymujących się brak,   w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad. 

 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca   rady gminy  poinformowała zebranych, że do chwili rozpoczęcia 

dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu Nr XXXIII/2017                

z   sesji  Rady Gminy Wodzisław  z dnia 31 października  2017 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
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 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 14 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr XXXIII/2017 z obrad   

sesji rady  z dnia 31 października  2017  roku. 

Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Pani wójt poinformowała, że w minionym  okresie  od  dnia  poprzedniej  sesji                       

w  zakresie  spraw  bieżących  wydała ogółem 15 zarządzeń, które  dotyczyły następujących 

spraw:  

- kolejno  zarządzeniami z dnia  31 października 2017 r. upoważniła nowozatrudnionego  

kierownika  Ośrodka  Pomocy Społecznej   Panią Justynę Żelichowską  do  następujących  

czynności :  

- do prowadzenia postępowań w sprawach świadczeń rodzinnych oraz                                              

z zakresu pomocy społecznej,  

- do realizacji zadań z zakresu ustawy z dnia 7 września 2007r. o pomocy osobom 

uprawnionym do alimentów,  

 - do realizacji zadań wynikających z ustawy o Karcie Dużej Rodziny, 

-  do realizacji zadań z zakresu ustawy o pomocy państwa w wychowaniu dzieci, 

-  do realizacji  zadań wynikających z ustawy o wsparciu kobiet w ciąży i rodzin „Za życiem”, 

- do realizacji zadań wynikających z ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej  oraz udzielenia pełnomocnictwa w zakresie:  

 zarzadzania przekazanym w trwały zarząd majątkiem jednostki, 

 zaciągania zobowiązań do sumy określonej każdorazowo w planie finansowym 

jednostki, 

 reprezentowania i występowania w sprawach dotyczących funkcjonowania                             

i wykonywania przez Ośrodek ustawowych zadań przed wszystkimi organami 

władzy i administracji publicznej, bankami, urzędami, przedsiębiorstwami i innymi 

jednostkami organizacyjnymi oraz osobami fizycznymi, 

 podejmowania innych czynności nieprzekraczających zakresu zwykłego zarządu,                           

w którego zakres wchodzą sprawy dotyczące: 

 załatwiania bieżących spraw związanych ze zwykłą eksploatacją rzeczy, 

 utrzymaniem tych rzeczy w stanie niepogorszonym w ramach aktualnego jej 

przeznaczenia. 
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Pani wójt powitała wśród obecnych na sesji nowego kierownika Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wodzisławiu panią Justynę Żelichowską.  Pogratulowała pani kierownik                          

i życzyła owocnej współpracy, 

- zarządzeniem  z dnia 31 października br.  dokonała zmian budżetu                                                  

i w  budżecie Gminy na  2017 rok. Zmian tych  dokonała  w oparciu  o decyzję Wojewody 

Świętokrzyskiego  oraz wnioski  kierowników jednostek   w działach   854 – Edukacyjna 

opieka wychowawcza z przeznaczeniem na wypłatę świadczenia  pomocy materialnej                        

o charakterze socjalnym. Zmiany również  zostały  dokonane w oparciu  o  wnioski  

pracowników merytorycznych Urzędu  w następujących działach : 010- Rolnictwo                                 

i łowiectwo, 801- Oświata i wychowanie, 852- Pomoc Społeczna, 854 – Edukacyjna opieka 

wychowawcza oraz 855- Rodzina, 

- zarządzeniem  z dnia 9 listopada br.  dokonała zmian budżetu                                                         

i   w  budżecie Gminy na  2017 rok. Zmian tych  dokonała  w oparciu   wnioski  kierowników 

jednostek oraz pracowników Urzędu   w działach  750- Administracja publiczna, 801- 

Oświata i wychowanie oraz 900- Gospodarka Komunalna, 

- zarządzeniem  z dnia 14  listopada   br. zatwierdziła  projekt  Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wodzisław na  lata 2018-2024 oraz projekt budżetu Gminy Wodzisław na 

2018  rok, przedkładając  1 egz. projektu do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach,                

a drugi  na ręce  Przewodniczącej  Rady Gminy Wodzisław, 

- zarządzeniem  z dnia 16 listopada br. dokonała zmian budżetu                                                   

i  w  budżecie Gminy na  2017 rok. Zmian tych  dokonała  w oparciu   o decyzję Wojewody 

Świętokrzyskiego  oraz wniosek  kierowników jednostek  w działach : 750- Administracja 

publiczna z przeznaczeniem  na realizację zadań wynikających z ustawy-Prawo o aktach 

stanu cywilnego, ustawy o ewidencji ludności oraz dowodach osobistych,  852 – Pomoc 

społeczna  z przeznaczeniem na wypłatę wynagrodzenia za sprawowanie opieki, zasiłki 

rodzinne, zasiłki okresowe i celowe  i na bieżącą działalność Ośrodka Pomocy Społecznej,  

- zarządzeniem z dnia 21 listopada br. ustaliła dzień wolny dla pracowników  urzędu               

w zamian za dzień świąteczny przypadający w  wolną sobotę 11 listopada br. dniem wolnym  

będzie 22 grudnia br. W  tym  dniu na wypadek wyjątkowych zdarzeń  będzie  pełniony dyżur 

telefoniczny zarówno przez pracownika USC jak i Referatu Gospodarki Komunalnej Urzędu 

Gminy, 

- zarządzeniem Nr  z dnia 23 listopada br. w  związku ze zmianą  na  stanowisku kierownika 

OPS w  Wodzisławiu dokonała  zmiany w  składzie osobowym Zespołu Interdyscyplinarnego 

działającego przy OPS w Wodzisławiu.   Odwołała poprzednią osobę i powołała w to miejsce 

obecnego  kierownika Panią Justynę Żelichowską, 
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- zarządzeniem  z dnia 23 listopada  br.  dokonała zmian budżetu                                                       

i w  budżecie Gminy na  2017 rok. Zmian tych  dokonała  w oparciu  o decyzję Wojewody 

Świętokrzyskiego  oraz wniosek  kierownika  jednostki  w dziale   855 – Rodzina                                               

z przeznaczeniem na dofinansowanie kosztów wynagrodzenia asystenta rodziny. 

W ramach kontaktów z interesantami w  sprawie ich  wniosków   i potrzeb  pani wójt  

ogółem przyjęła w  wyznaczonych  dniach  około 25 osób.   

Przy udziale sekretarza, skarbnika gminy  oraz pracowników merytorycznych  urzędu 

przygotowane  zostały   projekty  uchwał  oraz  sprawozdania będące przedmiotem obrad 

dzisiejszej sesji. 

Następnie pani wójt odniosła się do tematu  przetargów, które odbyły się w ostatnim 

czasie   w  zakresie  dostaw  i usług inwestycyjnych: 

- w  dniu 21 listopada br.  komisja dokonała otwarcia ofert w przetargu nieograniczonym  na 

„Dostawę energii elektrycznej na potrzeby Gminy Wodzisław w 2018 roku.” . Na przetarg  

wpłynęły dwie oferty, z których korzystniejszą  okazała  się firma NOVUM. W  dniu                        

29 listopada br. została z oferentem podpisana umowa, 

- w  wyniku przeprowadzonego i rozstrzygniętego  postępowaniu przetargowego na  Odbiór                   

i zagospodarowanie odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych                                         

i niezamieszkałych na terenie Gminy Wodzisław na 2018 rok  podpisała umowę z oferentem, 

który złożył korzystniejszą ofertę tj. Firmą TAMAX  z  Sędziszowa. Pani wójt poinformowała, 

że ogłaszano wcześniej dwa przetargi  obejmujące świadczenie usługi przez  dwa lata ale 

niestety kwota, którą proponował oferent  tj. firma TAMAX w jednym przetargu wynosiła  ok. 

950.000zł., a w drugim 1.300.000zł. Teraz w wyniku przetargu obejmującym 1 rok firma 

zaoferowała 420.000zł.- czyli w bardzo szybkim czasie zmieniła zdanie.  Od 1 stycznia firma 

TAMAX będzie świadczyła usługę. Pani wójt poinformowała, że wszystkie zgłaszane uwagi 

dot. usług wykonywanych przez w/w/ firmę zostały przekazane właścicielowi przy 

podpisywaniu umowy. Prosiła o monitorowanie tematu i reakcje ze strony mieszkańców. 

Pani wójt poinformowała, że w okresie  od  ostatniej sesji  oprócz  bieżącej  

działalności uczestniczyła  w  następujących  spotkaniach : 

- w dniu 11 listopada br. jako organizator uczestniczyła  w zorganizowanych                                   

w Wodzisławiu  uroczystościach związanych  z obchodami  99 rocznicy Odzyskania 

Niepodległości. Pani wójt podziękowała  za  udział w tych obchodach radnym gminy,  

dyrektorom szkół    z terenu gminy w szczególności  dyrekcji, nauczycielom i młodzieży SP    

w Piotrkowicach  za patriotyczny  program słowno-muzyczny. Podziękowała  również 

kierownikom  zakładów pracy,  sołtysom, jednostkom OSP, prezesom stowarzyszeń, 

pocztom sztandarowym  oraz wszystkim uczestnikom,  którzy  włączyli  się  w  organizację                   

i uświetnienie  obchodów  Święta Niepodległości,  
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- w dniu 12 listopada br. uczestniczyła we  wspólnym śpiewaniu pieśni patriotycznych 

zorganizowanym przez Towarzystwo Przyjaciół Wodzisławia, Gminną Bibliotekę Publiczną    

w Wodzisławiu w  związku ze Świętem Niepodległości. Wspólne śpiewanie odbyło się                         

w remizie OSP w Wodzisławiu i  cieszyło  się dużym zainteresowaniem mieszkańców, 

- w  dniu 17 listopada br. reprezentowała Gminę Wodzisław na Świętokrzyskim Forum 

Ekonomicznym – konferencji gospodarczej, które miało miejsce w Centrum Kongresowym 

Targów Kielce. W  forum uczestniczyli  prezesi największych firm w regionie, przedstawiciele 

rządu i parlamentu z wiceministrem cyfryzacji Markiem Zagórskim na czele oraz 

reprezentanci władz samorządowych wszystkich szczebli województwa świętokrzyskiego, 

-  w  dniu 22  listopada  br. przewodniczyła posiedzeniu Rady Społecznej Gminnego Ośrodka 

Zdrowia w Wodzisławiu. Głównym punktem posiedzenia  było przedstawienie  sprawozdania 

z  wykonania planu finansowego GOZ za okres trzech kwartałów 2017  roku przez Dyrektora 

GOZ pana Marcina Bekiera. Pan Dyrektor przedstawił szczegółowo poszczególne składniki 

sprawozdania, a także zakres  usług, które są  wprowadzone  i  wykonywane dla pacjenta               

w GOZ. Przyjęty  został również  plan  pracy rady  na  2018 rok, 

- w  dniu 24 listopada br. w godzinach popołudniowych  uczestniczyła w gali Złotych Gryfów 

Powiatu Jędrzejowskiego , która odbyła się w Centrum Kultury w Jędrzejowie, 

- w  dniu 28 listopada br. wręczyła nagrody za udział w konkursie „Zbiórka surowców 

wtórnych” dla  czterech placówek oświatowych z terenu naszej Gminy oraz indywidualnie dla 

uczniów, którzy uzyskali najlepsze wyniki  konkursie. Wręczenie  nagród odbyło się w sali 

posiedzeń tutejszego urzędu z udziałem uczniów, nauczycieli, dyrekcji oraz rodziców                      

z poszczególnych szkół, 

- w dniu 29 listopada  br. uczestniczyła wspólnie z Panią  Stanisławą Nowak Przewodniczącą 

Rady  Gminy oraz Panią  Małgorzatą Hola  Przewodniczącą Komisji Oświaty Kultury i Sportu 

Rady Gminy  w uroczystym pasowaniu na Przedszkolaka  najmłodszych dzieci                                

z Przedszkola Samorządowego w  Wodzisławiu, 

 

- w dniu 1 grudnia uczestniczyła w szkoleniu zorganizowanym przez LGD, które dot. 

monitorowania i ewaluacji strategii LGD. 

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w  sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 14 za,  w głosowaniu  jawnym. 
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Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 

Pkt.6. Interpelacje i zapytania radnych.  

Radny Wiesław Kowalski pytał, dlaczego budynek remizy OSP Mierzawa jest 

budowany niezgodnie z projektem, który uzyskał pozwolenie na budowę do  przetargu. 

Radny wyraził opinię, że wersja do przetargu to „święta rzecz”. Następnie radny odniósł się 

do tematu prac końcowych wykonywanych przez firmę BUDIMEX. Radny pytał, dlaczego 

dojazdówka z Klemencic do Wodzisławia po wschodniej stronie kończy się w polu. Znaki                 

w Klemencicach wskazują wyraźnie kierunki – w prawo Mierzawa, w lewo Laskowa. Radny 

stwierdził, że znając życie firma zakończy zadanie, a później gmina będzie musiała 

dokończyć drogę na swój koszt – brakuje tam  ok. 400m. Wyraził opinię, że wykonanie tego 

odcinka należy do obowiązków firmy. 

Pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że projekty uchwał były omawiane na 

komisji rozwoju gospodarczego i finansów i otrzymały pozytywną opinię ( opinie stanowią 

załącznik nr  6 do protokołu).  

Projekt uchwały w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2017-2023, 

przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 7 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów - 11 za, 3 przeciw, 

wstrzymujących się brak,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXIV/226/2017                       

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2017-

2023r. 

b) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2017r., przedstawiła skarbnik gminy                   

( projekt stanowi załącznik nr 8 do protokołu).  

Radny Wiesław Kowalski zauważył, że jedna z poprawek w budżecie dot. kwoty 

6100zł. z przeznaczeniem na remont mostu w Przyłęczku. Inwestycję prowadzi się już trzeci 

rok i wydatkowano na nią  łącznie z dokumentacją kwotę 20.000zł. Za tą kwotę nic nie jest 

zrobione. Wymieniono kilka desek na wierzchu, które zostały przybite na zgnite deski 

znajdujące się  pod spodem. Radny wyraził opinię, że za kwotę 20.000zł. można by zrobić 
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nowy most tj. z bali 25cm, świerkowych, zaimpregnowanych i z zabetonowanymi 

przyczółkami. Radny stwierdził, że za  wydane już na tą inwestycje środki nic nie zrobiono. 

Pogratulował pani wójt i drogowcowi za inwencje i takie gospodarzenie. Następnie radny 

prosił o informację na temat samochodu jaki ma być kupiony do referatu gdyż dokładamy                  

w budżecie na ten cel 7.000zł. i mamy łącznie 72.000zł. Radny pytał, kto go wybierał, jaka to 

jest marka bo chyba żaden radny tego nie wie.  

Pani wójt odniosła się do tematu samochodu. Poinformowała, że spełnia on wszystkie 

wymagania techniczne jakie zostały wskazane w zapytaniu ofertowym. Pracownicy go 

widzieli i wiedzą co kupujemy. Pani wójt potwierdziła, że rzeczywiście wcześniej w budżecie 

było zaplanowane na ten cel 65.000zł. Oferta jest na 70.000zł. i żeby ją zrealizować                   

i zapewnić środki na ubezpieczenie trzeba zwiększyć kwotę. 

Pan Roman Sokołowski pytał, do czego ten samochód. 

Pani wójt poinformowała, że do referatu. Jest to samochód z kabiną na 6 osób                       

i skrzynię do przewozu narzędzi czy materiałów. Jest to skrzynia odkryta. Samochód również 

będzie oznaczony jak sprzęt wykorzystywany przez referat dzięki czemu pracownicy nie są 

anonimowi gdy pracują na terenie gminy. Samochód jest z 2012 roku, marki Ford Transit, 

bezwypadkowy. Samochód spełnia wszystkie wymagania z oferty. Pani wójt dodała, że nie 

jest łatwo kupić samochód z naszymi wymaganiami ale faktycznie jest ta możliwość. 

Radny Wiesław Kowalski pytał, czy skrzynia jest kiprowana czy sztywna. Radny 

zauważył, że rada ma za czymś głosować a nikt z radnych nie wie za czym. Nikt wcześniej 

nie przedstawił oferty. 

Pani wójt poinformowała, że jest wywrotka.  

Radny Wiesław Kowalski zauważył, że wcześniej pani wójt o tym nie mówiła. Może 

przedstawić wszystkie parametry. Dodała, że  na stronie internetowej były nasze wymagania 

i dostawca przedstawił swoją ofertę zgodnie z naszymi wymaganiami. Samochód będzie 

sprawdzony na naszej stacji diagnostycznej i dopiero wtedy będzie podpisana umowa.  

Przewodnicząca rady gminy zarządziła głosowanie.  

Radny Stanisław Skalmierski stwierdził, że tak szybko się głosuje nad tym, a chciałby 

wiedzieć, czy samochód jest na kołach bliźniakach czy pojedynczych.  

Pani wójt wyraziła zdziwienie, że dziś zadaje się to pytanie. Podkreśliła, że cały czas 

oferta była dostępna.  
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Przewodnicząca rady gminy zwróciła się do radnych z pytaniem, czy chcą przerwę 

czy wracamy do procedury głosowania.  

Przewodnicząca rady gminy ogłosiła 10 min. przerwę.  

Po przerwie.  

Przewodnicząca rady gminy pytała, czy wyczerpano już pytania dot. przedstawionego 

projektu uchwały.  

Więcej pytań ani uwag dot. projektu uchwały nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów- 11 za,  3 przeciw,                           

wstrzymujący się brak, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXIV/227/2017                          

w sprawie  zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2017r.                     

 

c) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego, przedstawiła skarbnik 

gminy ( projekt stanowi załącznik nr 9 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 14 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXIV/228/2017                       

w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego. 

 

d) zmiany wzoru formularzy o zwolnieniach i ulgach, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 14 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXIV/229/2017                         

w sprawie  zmiany wzoru formularzy o zwolnieniach i ulgach.       
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e) przyjęcia aktualizacji „Lokalnego Programu rewitalizacji dla Gminy Wodzisław na lata 

2016-2025”, przedstawił pan Dariusz Szafirski inspektor d.s. inwestycji ( projekt stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 14 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXIV/230/2017                         

w sprawie przyjęcia aktualizacji „Lokalnego Programu rewitalizacji dla Gminy 

Wodzisław na lata 2016-2025. 

 

f) przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Wodzisław z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018 rok, przedstawiła 

sekretarz gminy ( projekt stanowi załącznik nr 12 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 14 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXIV/231/2017                         

w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Wodzisław                                   

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na 2018 rok. 

 

g) wyboru podmiotu uprawnionego do badania sprawozdania finansowego Gminnego 

Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu za 2017 rok, przedstawiła sekretarz gminy ( projekt stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 11 za, 3 wstrzymujące się, 

przeciw brak,    w głosowaniu jawnym. 
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Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXIV/232/2017                          

w sprawie wyboru podmiotu uprawnionego do badania sprawozdania finansowego 

Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu za 2017 rok. 

 

h) zmian w budżecie Gminy Wodzisław na 2017 rok, przedstawiła skarbnik gminy                   

( projekt stanowi załącznik nr 14 do protokołu).  

Radny Wiesław Kowalski poinformował, że w ubiegłym roku przeprowadzono 

modernizację ujęcia wody w Przyrębie. Radny stwierdził, że był on bardzo kosztowny-  „drugi 

po toruńskim”. Wywiercono studnię, wykonano instalację 30m i nie wymieniono nawet 

hydroforów. Teraz trzeba wydać kolejne 5000zł. bo trzeba przeprowadzać dalsza 

modernizację. Radny pytał, co było zrobione za 170.000zł. 

Pani wójt poinformowała, że od kilku już lat bo już od 2009 – 2010 powstała 

dokumentacja „budowa wodociągu Przyrąb- Lubcza”. W ramach tego zadania były trzy 

zadania: 1 etap dot. budowy nowego odwiertu, 2 etap to budowa wodociągu Wola Lubecka, 

a 3 bardzo kosztowny na dzień dzisiejszy to budowa zbiorników na Przezwodach                             

i podłączenie również miejscowości Przezwody do naszego wodociągu Przyrąb- Przezwody. 

Na dzień dzisiejszy zrealizowano 1 etap tj. odwiert, tak żeby pompy mogły działać 

naprzemiennie. Wiadome jest, że w przyszłym roku nie będzie budowy zbiorników bo są to 

bardzo duże koszty, a nie ma projektów z dofinansowaniem takich zadań ze środków 

unijnych. Będzie można jedynie pozyskać środki z planowanych pożyczek z WFOŚ. Dlatego 

aby Wola Lubecka mogła być podłączona i odbiorcy mogli korzystać z wody jest potrzebny 

zakup hydroforu. Gdy zostaną wybudowane zbiorniki hydrofor zostanie przeniesiony na 

ujęcie Olbrachcice- Dębiany. Nie jest to wydatek którego się pozbędziemy. Na dzień 

dzisiejszy wydaje się on jednak niezbędny. Nie znalazła się oferta do 10.000zł. i dlatego 

przenosimy środki wewnętrznie   w dziale gospodarki komunalnej.  

Radny Artur Oleksiak pytał, jaką kubaturę ma obecny hydrofor.  

Pani wójt poinformowała, że jest niewielki ale nie odpowie teraz na pytanie.  

Inspektor d.s. inwestycji poinformował, że 1500l.  

Radny Artur Oleksiak pytał, jaki będzie nowy hydrofor i czy zmieści się do małego 

budynku ujęcia. Radny stwierdził, że jeżeli zmieści się drzwiami to też nie będzie wielki. 

Zauważył, że temat hydroforu jest wynikiem jego pytania na poprzedniej sesji na które do tej 

pory nie uzyskał odpowiedzi  dot. niewykorzystania agregatu podczas awarii energii, który 

mamy na wyposażeniu referatu. Radny zauważył, że stąd to „odbicie piłeczki” tj. zakup 

hydrofora, a przy okazji zamontowana zostanie instalacja do agregatu. Radny zauważył, że 

obecny hydrofor ma 1500l i również nie wystarczy na ujęcie w Olbrachcicach. 
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Pani wójt poinformowała, że nie ma dziś pani kierownik i trudno jej omówić szczegóły 

techniczne. Wyjaśniła, że zamysł zakupu hydroforu nie zrodził się po październikowej sesji 

tylko dużo wcześniej, ale radny ma prawo tak myśleć. Pani wójt podkreśliła, że chce 

rozwiązań skutecznych dla mieszkańców. Dodała, że w kolejnym punkcie zostanie udzielona 

odpowiedź na interpelację z poprzedniej sesji.  

Radny Artur Oleksiak podkreślił, że wie, że chce się rozwiązań służących 

mieszkańcom ale trzeba mieć na uwadze, że wydatkuje się środki publiczne. Radny 

stwierdził, że trzeba wiedzieć czy przyłączenie Woli Lubeckiej będzie czemuś służyło, czy 

hydrofor  zmieści się w budynku.  

Pani wójt wyjaśniła, że w tym momencie nie jest w stanie odpowiedzieć.  

Radny Artur Oleksiak zauważył, że na modernizację ujęcia wydatkowano 178.000zł.                  

i nikt wcześniej nie pomyślał, żeby zrobić zwykłe przyłącze do agregatu, który kupiono 

również za duże pieniądze. W Przyrębie brakowało wody przez dwie doby i nie ma 

możliwości podłączenia agregatu. W innych gminach agregat jest podłączony na stałe na 

ujęciu wody i gdy nie ma energii. Jeżeli jest spadek ciśnienia wody to agregat sam się 

załącza po to żeby nie było skażeń, które u nas się często zdarzają.  

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów- 11 za,  3 przeciw,                           

wstrzymujący się brak, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXIV/233/2017                          

w sprawie zmian w budżecie Gminy Wodzisław na 2017 rok. 

   

Pkt.  8.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

 

Pani wójt odczytała odpowiedź na interpelację radnego Artura Oleksiaka, którą zadał 

na poprzedniej sesji rady ( odpowiedź stanowi załącznik nr 15 do protokołu). Pani wójt 

stwierdziła, że na pewno życzeniem każdego mieszkańca, radnego czy wójta jest 

zmniejszenie skutków awarii. Dobrze by było, żeby na każdym ujęciu był agregat, który 

przełączy się gdy nie ma  zasilania i niestety ujęcia nie funkcjonują. Pani wójt poinformowała, 

że nie tylko w tym czasie nie było wody w Przyrębie ale również i w Klemencicach i na 

Brzezinkach. Przy tak dużej gminie jest trudno rozwiązać problem ale już planując 
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modernizację ujęcia wody w Wodzisławiu uwzględniono możliwość podłączenia agregatu. 

Będą działania tak żeby było podobnie na innych ujęciach. Sprawdzono już co trzeba zrobić       

i dokupić aby była możliwość podłączenia agregatu. Trzeba mieć jednak na uwadze że 

mamy tylko jeden agregat i dlatego trzeba  zapewnić te urządzenia  przynajmniej  na dużych 

ujęciach bo przewożenie gdy będzie awaria w kilku miejscach będzie problemem. Na pewno 

trzeba będzie zapewnić zasilanie na ujęciach z największą liczbą mieszkańców. Trzeba 

dążyć do tego żeby wyrównać możliwości przy takich awariach we wszystkich przypadkach. 

Pani wójt przyznała, że uwaga radnego jest słuszna, że należy wyciągać wnioski i tak też 

zrobiono tj. sprawdzono jakie są możliwości. Pani wójt podkreśliła, ze z takich uwag według 

niej powinna wychodzić wartość dodana,  i w tym przypadku wartością jest to, żeby tak 

dostosować instalację żeby można było podłączyć agregat. Pani wójt zauważyła, że sytuacja 

jaka miała miejsce w Przyrębie nie występuje na co dzień. Również z informacji z energetyki 

wynikało, ze energia będzie za 2 godziny. Później po włączeniu ponownie nie było zasilania     

i trudno było przewidzieć na jak długo. Pani wójt przekazała radnemu Arturowi Oleksiak  

pisemną odpowiedź na interpelację, a następnie odniosła się do zapytania radnego 

Wiesława Kowalskiego dot. budowy remizy OSP Mierzawa. Poinformowała, że do zapytania 

odniesie się na następnej sesji gdyż oczekuje na opinię i protokół Powiatowego Inspektoratu 

Nadzoru Budowlanego z Jędrzejowa, który na nasz wniosek sprowadza zamianę                           

w projekcie. Odnośnie kolejnego zapytania dot. drogi dojazdowej Klemencice- Laskowa pani 

wójt przypomniała, że temat ten był już omawiany na komisji li sesji. Już w styczniu było 

wiadome, że droga kończy się w „trakcie” tj. projektant tak ją zaprojektował, że droga jest 

dojazdem do tych pól zakończonych asfaltem. Pani wójt poinformowała, że projekt drogi był 

przedstawiony w urzędzie gminy i był zatwierdzony bo główną drogą techniczną łączącą 

Jędrzejów z Wodzisławiem jest droga zachodnia. W kilku pismach i spotkaniu wielokrotnie 

wskazywała, że powinno być jakieś oznaczenie tej drogi bo można na nią  wjechać. Jako 

przykład podała  samochód typu  Tir który  gdy zakończy się odcinek asfaltowy  nie ma 

możliwości wycofania,  może przejechać ale inny samochód dostawczy czy osobowy może  

mieć problem.  Drogę tą częściowo utwardził BUDIMEX ale nie jest ona w planach jako 

droga do komunikacji stałej i tak niestety  musi zostać. Nie jest to wina firmy BUDIMEX tylko 

inwestora tj. Generalnej Dyrekcji Dróg. Pani wójt poinformowała, że mieszkańcy oraz gmina 

wystosowała pismo do Generalnej Dyrekcji do wiadomości do pani wojewody dot. dojazdu 

drogą techniczną po opadach śniegu 30 listopada b.r. Droga ta jest przyjęta w piątej kategorii 

odśnieżania z czym nie można się zgodzić bo niektóre miejscowości tak naprawdę są 

odcięte od świata. Zauważyła, że każda inwestycja powinna służyć polepszeniu, a na pewno 

nie pogorszeniu życia mieszkańcom. Dodatkowo wczoraj otrzymała pismo ze starostwa                      

z którego wynika, że jeden z przewoźników zgłosił, że nie będzie jeździł po drogach 

technicznych w okresie zimy. Jest to nie do przyjęcia i dlatego naczelnik  starostwa planuje 
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zorganizować spotkanie z Generalną Dyrekcją w którym powinna wziąć również udział pani 

wojewoda. Pani wójt zapewniła, że z jej strony podejmowane będą wszelkie działania aby 

rozwiązanie problemu było z korzyścią dla mieszkańców. We czwartek osobiście rozmawiała 

z dyrektorem Strzelczykiem  w sprawie utrzymania dróg technicznych, które są odśnieżane 

tylko co 24 godziny. Pytała, dlaczego nie można wcześniej rozpocząć odśnieżania tym 

bardziej, że firma wykonująca usługę czekała na podjęcie decyzji o wyjeździe. Na szczęście  

w czwartek, w południe drogi zostały odśnieżone. Pismo w tej sprawie zostało wysłane. 

Kolejnym problemem dla gminy związanym z budową jest oznakowanie. Już na spotkaniu                 

w sierpniu wskazała na brak oznakowania łącznie z Wodzisławiem. W dniu 6 października 

dyrektor generalny był w naszej gminie na objeździe dróg gdzie przede wszystkim 

przedstawiony był problem wyjazdu z Olszówki w stronę Moczydła. Problem w niedługim 

czasie został rozwiązany jednakże nic nie zrobiono z oznakowaniem. Dlatego w piśmie 

przesłanym w czwartek ponownie monitowała w tej sprawie. Wyjaśniła, że oznakowania                  

w gminie Jędrzejów powtarzają się nawet trzy razy, a w naszym przypadku jest tylko 

informacja dot. węzła, a nie ma oznakowania kiedy zaczyna się Wodzisław. W ostatnim 

czasie problem ze znalezieniem zjazdu miała kontrola która jechała do gminy. Pani wójt 

zapewniła, że podejmowane będą działania nie tylko dot. Wodzisławia ale również 

Klemencic, Jeziorek, Ludwinowa czy Folgi na drogach technicznych gdzie nie wiadomo 

gdzie jest dana miejscowość. Przesłano na płycie zmianę organizacji ruchu. Jest również 

potrzeba instalacji barier o co wnioskowali mieszkańcy jak i gmina. Będzie to sprawdzane ale 

bariery powinny być zamontowane zimą bo są to odcinki nie oświetlone i w niektórych 

miejscach na zakrętach jest niebezpiecznie. Pismo w tej sprawie otrzymali również sołtysi 

miejscowości przy S-7.  Pani wójt zapewniła, że podjęte będą wszelki działania aby 

wszystkie wnioski zostały wykonane.  

Pkt. 9. Sprawy różne.  

Przewodnicząca rady gminy odczytała pismo Wicemarszałka Sejmu  

RP pana Stanisława Tyszki w sprawie planowanych zmian w Kodeksie wyborczym ( kopia 

pisma stanowi załącznik nr 16 do protokołu).  

Radny Artur Oleksiak zauważył, że podczas dzisiejszej sesji padły słowa 

niezadowolenia czy jakieś uwagi radnych w stosunku do radnych, którzy się sprzeciwiają                 

w niektórych przypadkach. Radny wyjaśnił, że nie jest to totalna opozycja tak jak się to 

nazywa w polityce ale chodzi przede wszystkim o gospodarcze sprawy naszej gminy. Jako 

przykład podał zakup samochodu Ford Transit, który według niego jest samochodem 

„miękkim”, delikatny, kupowany na budowy ze względu na cenę, w ramach lizingu, a później 

są odsprzedawane. Stwierdził, że trzeba go dobrze sprawdzić gdyż jest to samochód 
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używany. Będzie kosztował ok. 70.000zł. i już po  roku straci na wartości. Następnie radny 

odniósł się do tematu zakupu hydroforu. Stwierdził, że nie jest ważne , że wydamy 2 czy                   

3 tys. ale może być inny problem taki jak w Klemencicach gdzie skuwano posadzkę bo 

hydrofor był za wysoki. Radny zwrócił się o przeanalizowanie tematu tj. czy są to słuszne 

uwagi czy nie. Działania są dla mieszkańców. Nikt nie chce zabrać pieniędzy i wydać na 

niepotrzebny cel. Następnie radny odniósł się do tematu braku wody w Przyrębie. Stwierdził, 

że tak naprawdę nie miał żadnego interesu podejmując ten temat ale zwrócili się do niego 

mieszkańcy tej miejscowości i zgłosili problem. Okazało się, że na ujęciu w Przyrębie nie da 

się podłączyć agregatu ale można zamontować odpowiednią instalację. Nie jest to trudne do 

zrobienia i nie powinno się głosić godzinnego wykładu jak to będzie załatwione. Radny 

podkreślił, że nie da się wszędzie wszystkiego zrobić poprawne bo mamy wiele ujęć, gmina 

jest duża ale docelowo można temu zaradzić.  

Pani wójt odniosła się do tematu samochodu. Przypomniała, że w 2015-2016 r. 

trzeba było podjąć decyzję w sprawie jego zakupu. Zaproponowała radnym  żeby kupić 

samochód używany za 20-30.000zł.  Orzekli wtedy, że lepiej pomyśleć o kupnie nowego 

samochodu gdyż można określić markę chociaż tez nie wiadomo czy nie był by to Ford.                   

W budżecie na 2017 rok zaplanowano środki na zakup samochodu tak jak w przypadku 

ciągnika tj. w rozłożeniu ze spłata na 2 lata. Wtedy stwierdzono, że lepiej kupić samochód 

używany za połowę kwoty. Pani wójt podkreśliła, ze nie jest teraz jej zadaniem spierać się 

kto i kiedy to zaproponował tylko cel tj. gdy jest zaplanowane i jest to sprzęt potrzebny do 

funkcjonowania referatu. W ramach postępowania były trzy zapytania ofertowe. Niełatwo 

było znaleźć ofertę spełniająca nasze wymagania. Zawsze są obawy, czy zakupiony sprzęt 

się nie popsuje. Samochód będzie sprawdzony przez powołaną do tego komisję. Chce aby  

służył on bezpiecznie dla mieszkańców gminy. 

Radny Wiesław Kowalski poinformował, że na terenie referatu jest duża wiata, pod 

którą są stare meble, opony, a nowa przyczepa za 55.000zł. stoi na dworze. Radny pytał, 

czy nie można zmienić miejsca przechowywania odpadów w inne miejsce np. pod jakąś 

szopę, a sprzęt podstawić pod wiatę. Zauważył, że każdy rolnik przed zimą zabezpiecza 

swój sprzęt przed zniszczeniem.  

Pani wójt poinformowała, że przyjmuje uwagę i będzie to sprawdzone.  

Sołtys wsi Wodacz poruszył temat odbioru odpadów. Poinformował, że firma TAMAX 

nie chce odbierać dużych opon ciągnikowych, sznurka i worków. Osobiście dzwonił w tej 

sprawie do firmy i uzyskał odpowiedź, że nie jest to odbierają i odpady można spalić.  
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Pani wójt wyjaśniła, że odpady są odbierane jeżeli są wytworzone przez 

gospodarstwo domowe. Dlatego nie są odbierane opony ciągnikowe czy worki z nawozów. 

Był problem 30 listopada i sama osobiście interweniowała gdy były odbierane odpady 

wielkogabarytowe. Dodała, że już przy podpisywaniu umowy informowała szefa firmy                         

o zachowaniu pracowników gdzie np. nie chcieli odebrać 100 butelek szklanych tylko 20. Są 

przy tym komentarze i uwagi. Było to zgłoszone ale sytuacja i weryfikacja odpadów  przez 

pracownika się powtórzyła min. w ostatnim czasie. Po zgłoszeniu problemu do firmy odpady 

zostały odebrane 4 grudnia. Przypomniała, że odbiór odpadów wielkogabarytowych  zgłasza 

się wcześniej ale jeżeli są przypadki, że do tej pory nie zostały one odebrane to prosiła                     

o informację.  

Sołtys wsi Wodacz poinformował, że firma z Miechowa odbierała wszystkie odpady 

bez względu czy są to opony od ciągników czy np. worki po nawozach. 

Pani wójt przypomniała, że dwa lata temu mieliśmy wykonawcę który zabierał 

wszystko nawet sznurki ale jest zapis w ustawie dot. tego problemu i stąd takie zapisy                        

w umowie.  

Radna Edyta Kruk poinformowała, że trzeba mieć osobne umowy.  

Radny Artur Oleksiak prosił aby zwrócić uwagę, że pomimo, że wytwarzamy coraz 

więcej odpadów. Gdy jest ich coraz więcej to w przyszłości rada będzie musiała podnosić 

cenę za ich odbiór. Stwierdził, że na wsiach zauważa się, że w workach z odpadami są 

łupiny lub papier i nie powinno się z tym przesadzać. Każdy ma na podwórku gnilnik gdzie 

można wyrzucać łupiny, a papier można spalić. Radny podkreślił, że im więcej odpadów to 

na przyszły rok firma przedstawi wyższą ofertę. 

Sołtysi z sali zauważyli, że nie wolno palić śmieci.  

Pani wójt zauważyła, że radny zwrócił na bardziej szczegółowe segregowanie 

odpadów tj. to co jesteśmy w stanie zagospodarować nie powinniśmy oddawać. Osobiście 

sama mieszka na wsi  segreguje odpady. Mieszkańcy mają kompostowniki i tam powinny 

być wyrzucane np. łupiny, a są przypadki w naszej gminie gdzie tego typu odpady 

wyrzucono do rowu przy drodze na Przezwody. Gdyby odpady były odpowiednio 

segregowane to ich ilość na pewno była by niższa. Obecnie ilość np. czy będzie 5 czy 6 

worków nie ma wpływu na cenę ale gdy jest możliwość segregacji to trzeba to zrobić.  

Radna Edyta Kruk zauważyła, że nasza gmina jest gminą rolniczą i powinno się 

podpisać umowę w ramach której odpady z gospodarstwa były by odbierane.  
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 Pani wójt wyjaśniła, że według ustawy odbierane są odpady z gospodarstwa 

domowego. Działalność rolnicza jest traktowana niejako jak działalność gospodarcza i jest 

możliwość, że na indywidualne zgłoszenie firma odbierze odpady lub można je samemu 

odwieźć za odpowiednią odpłatnością. 

Sołtys wsi Sielec zauważył, ze gdy nie będzie odbioru odpadów z działalności 

rolniczej to znajdą się one w rowach i lasach.  

Pani wójt stwierdziła, że nie można tak podchodzić do tematu. Trzeba mieć 

świadomość, że tak się nie powinno robić. 

Sołtys Kowalowa Górnego poinformowała, że dzwoniła do firmy TAMAX w sprawie 

odbioru opon z ciągników i okazało się, że z gminy Sędziszów opony są przyjmowane,                    

a z naszej nie.  

Radny Marek Siwiec poinformował, że właściciel wysypiska, którego właścicielem nie 

jest firma TAMAX przyjmuje opony ale nie zna na jakiej zasadzie. Dodał, że na zachodzie 

można przywieźć odpady które są odbierane za odpłatnością. Następnie radny zwrócił się                  

z pytaniem do radnych powiatowych czy powiat podjął uchwałę, że drogi nie będą 

posypywane. Poinformował, że dziś jechał na sesję i odcinek od Klimontowa przez Pękosław 

jest cały w lodzie. Są miejscowości które tylko odśnieżają, a nie posypują swoich dróg. 

Radni powiatu poinformowali, że nie było takiej uchwały.  

Pan Roman Sokołowski zwrócił się do pani wójt i wyjaśnił, że rolnictwo nie jest 

działalnością gospodarcza. Stwierdził, że trzeba zmienić politykę i trochę ustawić firmę 

odbierająca odpady. Następnie zwrócił się z pytaniem czy w Wodzisławiu powstał nowy plac 

zabaw. Zauważył, że  informacja ta została umieszczona w przestrzeni publicznej. Następnie 

zwrócił się do radnego Artura Oleksiaka który poruszył dziś temat skuwania posadzki na 

ujęciu wody i oznajmił, że za poprzedniego wójta były podobne przypadki. Poinformował, że 

jako sąsiad obiektu sportowego gdzie kupiono siatkę żeby zabezpieczyć obiekt przed 

przelatywaniem piłek, zabetonowano słup i wtedy okazało się, że siatka jest za krótka. 

Trzeba było skuwać beton i przesuwać słup o 1m bo pracownik wcześniej nie sprawdził jaka 

ma być siatka. Pan Sokołowski stwierdził, że pani wójt powinna przypilnować pracowników                  

i pan Oleksiak miał w tej kwestii rację. 

Pani wójt poinformowała, że plac zabaw zakupiono w ramach funduszu soleckiego                 

i został on zamontowany na ul. Kasztanowej w Wodzisławiu.  
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Pkt. 10.  Zamknięcie obrad sesji.  

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

Wodzisław pani Stanisława Nowak podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła 

obrady wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam trzydziestą czwartą  sesję Rady 

Gminy Wodzisław obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono. 

           Protokolant                         Sekretarz Obrad      Przewodnicząca Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /             / Małgorzata Hola /                / Stanisława Nowak  / 

 

 

 


